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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

w dniu 14 grudnia 2009 roku

Obecni

1. Dominik Penar Przewodniczący Komisji nieobecny
2. Andrzej Mentel Z – ca Przewodniczącego obecny
3. Krystian Dąbrowski obecny
4. Marian Kita obecny
5. Hanna Szotowska obecna
6. Danuta Walczak obecna
7. Mirosław Kędzierski obecny

Komisję prowadzi      Z -ca przewodniczącego -   Andrzej Mentel  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska, Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  Michał Słomka 
Skarbnik Miasta - Urszula Polak Wałek

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Podsumowanie działalności edukacyjnej, kulturalnej i sportowej w mieście.
2. Analiza realizacji wniosków za 2009r.
3. Opiniowanie Materiałów sesyjnych – analiza projektu budżetu – wnioski.
4. Sprawy różne.

Podsumowanie działalności edukacyjnej, kulturalnej i sportowej w mieście.

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Proszę o wprowadzenie do tematu

Temat omawia - Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  Michał Słomka, Z -ca Burmistrza Anna
Ślagórska

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli



1. Radna Danuta Walczak
2. Z -ca przewodniczącego                                      Andrzej Mentel
3. Radny Mirosław Kędzierski
4. Radny Marian Kita
5. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  Michał Słomka
6. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska
7. Skarbnik Miasta -Urszula Polak Wałek
8. Radna Hanna Szotowska

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Zgłasza wniosek i odczytuje jego treść : Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje o zamieszczenie 
miesięcznych informacji o imprezach odbywających się na terenie Miasta Czeladź, w Echu Czeladzi
i na stronie internetowej a także, stworzenie zakładki internetowej pt  „zaproszenie”

Głosowanie za przyjęciem wniosku

6 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Analiza realizacji wniosków za 2009r.

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Proponuję aby ten pkt. przeszedł na miesiąc styczeń.

Głosowanie za przeniesieniem pkt na styczeń 2010r.

6 głosów za
0 głosów przeciw
0 głosów wstrzymujących się

Opiniowanie Materiałów sesyjnych – analiza projektu budżetu – wnioski.

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Jeżeli nie ma pytań przechodzimy do kolejnego pkt.

Sprawy różne

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  

Czy są pytania 



Pytań nie było

Z -ca przewodniczącego                                        Andrzej Mentel  
Zamykam posiedzenie Komisji

    protokołował                                                                                                     Z -ca Przewodniczącego
Krystian Załęczny            Komisji Edukacji Kultury 
                                                                 i sportu

    Andrzej Mentel

integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


